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Annex 1 A part of Business Books HuayiNet Translated
附件1：北京专家翻译翻译的部分图书

1. Small Business Management, 11th Edition published by South-Western College Publishing, the Chinese version book was published by Huaxia Press in Jan. 2002.
《小企业管理》原著西南大学出版社 中文版华夏出版社 

English-Chinese 1000 thousand words 100万字

2. Probable Tomorrows By Marvin Cetron and Owen Davies, St.Martin's Press.the Chinese Edition was published in September 2000.
《大有希望的未来》 原著St.Martin's 出版社 中文版 中信出版社2000年

  English-Chinese 1000 thousand words 100万字

3. The leader's edge IRWIN Professional Publishing, the Chinese Edition was published by Huaxia Press in Jan.2000
  《领导者的优势》原著IRWIN出版社 中文版 华夏出版社 2000年

  English-Chinese 140 thousand words 14万字

4. Blunder in International Business David A.Ricks. First edition published by Grid,Inc.1974. the Chinese Edition of the third edition was published by Chinese Standard Press in Agu.2000.
  《国际营销失败案例分析》 原著Grid, Inc 中文版 中国标准出版社 2000年

English-Chinese 150 thousand words 15万字

5. Essentials of Retailing, Michael Levy and Barton  A. Weitz, McGraw-Hill, the Chinese Edition was published by China Machinery press in May of 2000.
  《零售学精要》 原著McGraw-Hill 中文版 机械工业出版社 2000年

  English-Chinese 300 thousand words 30万字

6. Life stories. This book is a famous book that was published by University of California Press in 2000 and the Chinese Edition was published by the Peking University Press in 2004.
  《生命的故事》原著 加利福尼亚大学出版社 中文版 北京大学出版社 近期

  English-Chinese 200 thousand words 20万字

7. The Academic Scribblers  third Edition by William Breit and Roger L.Ransom Princeton University press. The Chinese Edition was published by Peking University Press in 2004.
  《经济学家的学术思想》原著 普林斯顿大学 中文版 北京大学出版社 近期

  English-Chinese 250 thousand words 25万字

8.The Psychology of Personnel Selection by Dominic Cooper and Lvan T.Tlbertson Business Press Thomson Learning. The Chinese Edition was published by Tsinghua University Press in September of 2002.
  《人员选聘心理学》原著 Thomson Learning 中文版 清华大学出版社 2002

  English-Chinese 250 thousand words 25万字

9.Consumer and Business Credit Management, 11th Edition by Robert Cole and Lon Mishler.Irwin McGraw-Hill. The Chinese Edition was published by China Renmin University Press in 2003.
《消费者和商业信用管理》 原著McGraw-Hill 中文版 清华大学出版社 近期

English-Chinese 650 thousand words 65万字

10.Innovation and the General Manager by Clayton M.Christensen McGraw-Hill International Edition. The Chinese Edition was published by China Renmin University Press in 2003.
  《创新与总经理》原著McGraw-Hill 中文版 中国人民大学出版社 近期

  English-Chinese 700 thousand words 70万字

11.Leaders and the Leadership Process, Jon L.Pierce and John W.Newstrom. Irwin McGraw-Hill.The Chinese Edition was published by China Renmin University press in Feb. 2003.

  《领导者与领导过程》原著McGraw-Hill中文版 中国人民大学出版社 2003.2

  English-Chinese 750 thousand words 75万字

12.Credit Management Handbook, McGraw-Hill The Chinese Edition was published by China Renmin University Press in 2003.
  《信用管理手册》原著McGraw-Hill中文版 中国人民大学出版社 2003年内

  English-Chinese 700 thousand words 70万字

13.Performance Management, Thomson Learning The Chinese Edition was published by China Renmin University Press in June 2002.

  《绩效管理》原著Thomson Learning 中文版 中国人民大学出版社 2002.1

  English-Chinese 150 thousand words 15万字

14.The Entrepreneurial Venture, Second Edition Readings Selected by William A.Sahiman.Howard H.Stevenson. Michael J.Roberts, and Amar Bhide.Harvard Business School Press. The Chinese Edition was published by China Renmin University Press in Sep. 2005. 
  《创业管理学》原著哈佛大学出版社 中文版 中国人民大学出版社 2003年内

 English-Chinese 600 thousand words 60万字

15.Entrepreneurs: Talent,Temperament,Technique by Bill Bolton and John Thompson, Published by Biddles Ltd. The Chinese edition was published by Enterprise Management Press in May 2003.
  《企业家精神》原著英国BH 中文版 企业管理出版社 2003.5

 English-Chinese 350 thousand words 35万字

16.Effective Promotional Planning for e-Business by Cathy Ace and published by Butterworth-Heinemann Press, the Chinese edition was published by Chinese National Economic Press in January 2003. 
  《有效的电子商务推广计划》 原著英国BH 中文版 中国经济出版社 2003.1

  English-Chinese 250 thousand words 25万字

17.Interim Management by Dennis Russell and published by Butterworth-Heinemann Press, the Chinese edition was published by Chinese National Economic Press in January 2003. 
  《临时管理》 原著英国BH 中文版 中国经济出版社 2003.1

English-Chinese 180 thousand words 18万字

18.A New Brand of Expertise by Marion McGovern and Dennis Russell and published by Butterworth-Heinemann Press, the Chinese edition was published by Chinese National Economic Press in January 2003. 
  《一种全新的专长》 原著英国BH 中文版中国经济出版社 2003.1

  English-Chinese 150 thousand words 15万字

19. Leading at the Speed of Growth by Katherine Catlin & Jana Matthews, published by Wiley, the Chinese edition was published by Chinese National Economic Press in January 2004. 
  《企业快速成长》 原著美国Wiley 中文版 中国经济出版社 2004.1

   English-Chinese 150 thousand words 15万字

20. The Capstone Nncyclopaedia Of Business published by Capstone Publishing Ltd. The Chinese edition was published by Chinese National Economic Press in Sep. 2003. 
  《开普斯顿商业百科词典》 原著英国Capstone 中文版中国经济出版社 近期

  English-Chinese 750 thousand words 75万字

21. Careerpreneurs: Lessons from Leading Women Entrepreneurs on Building a Career without Boundaries  

《财富女性：美国100位著名女企业家和职业女性访谈录》

英文原著 Davies-Black Publishing

中文版 企业管理出版社 2004年1月出版 22万字

22. Fraud 101 《欺诈识别技巧和应对策略》 原著美国Wiley 

中文版 中国经济出版社 2004.1出版 18万字

23. Ideawise: How to Transform Your Ideas into Tomorrow’s Innovations《创意智慧》英文原著 美国Wiley出版社2002年出版

中文版 企业管理出版社 2004年1月出版 22万字

24. Global Teen Market: The $100 Billion Allowance  《全球青少年市场》

   英文原著 美国Wiley出版社2000年出版

中文版 企业管理出版社 2004年1月出版 18.5万字

25. Cross-Cultural Business Behavior: Marketing, Negotiating, Sourcing and Managing Across Cultures 《跨文化商业行为：40国商务风格掠影》

英文原著 Copenhagen Business School Press出版社2003年出版

中文版 企业管理出版社 2004年1月出版 29.5万字

26. Foundations of Business Ethics

《信息技术与伦理》拟于近期由清华大学出版社出版

27. understood Russians 《了解俄罗斯》拟于近期由水利水电出版社出版
28. Sustaining the Family Business 《家族企业成长方略》

拟于近期由财政经济出版社出版
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